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Pirmininkauja SB pirmininkė D.Tuminienė 
Sekretoriauja I.Gerčienė. 
Dalyvauja valdybos nariaiA.Bieliauskas,I.Gerčienė, D.Tuminienė, buhalteris A. 
Butrimas. 
 
Darbotvarkėje: 
1. Dėl SB „Politechnika“ nario J. Stadalninko prašymo. 
2. Dėl Z. Migonienės  pretenzijų dėl sutarties ne SB narei. 
3. Dėl Marijos Bačauskienės prašymo. 
4. SB „Politechnika“ pirmininkės informacija apie valdybos nutarimų vykdymą. 
 

1. SVARSTYTA.  SB „Politechnika“ nario J. Stadalninko prašymas. 
SB „Politechnika“ pirmininkė D. Tuminienė supažindino su J. Stadalninko 
prašymu, kuriame jis prašo rekreacijos zonoje pastatytas sūpuokles ir 
laipynes perkelti į kitą vietą, kad neužstotų vaizdo į upę. D. Tuminienė 
pasiūlė, kadangi paupyje rekreacinei zonai skirta teritorija priklauso 
bendrijai, jos įrengimo klausimą spręsti SB visuotiniame susirinkime. 

 
NUTARTA: Rekreacinės zonos įrengimo, žaidimų ir sporto įrenginių 
išdėstymo klausimą svarstyti SB visuotiniame susirinkime. 

 
Pritarta bendru sutarimu. 
 

2. SVARSTYTA. Z. Migonienės  pretenzijos dėl sutarties ne SB narei. 
SB „Politechnika“ pirmininkė informavo apie Z. Migonienės pretenzijas 
dėl sutarties su SB kaip ne bendrijos narei. Z. Migonienė savo pareiškime 
teigia, kad niekuo nesinaudoja, kas priklauso SB „Politechnika“. Ji nuolat 
prašo įvairios informacijos, susijusios su SB nutarimais. Informacija jai 
pateikiama, jei tai neprieštarauja įstatymams.  
 

NUTARTA: Informuoti Z. Migonienę, kad bendrija vadovaujasi SB 
įstatymais bei įstatais, pagal kuriuos Z. Migonienė gali nesudaryti su SB 
„Politechnika“ tipinės sutarties, bet bendrija turi teisę taikyti tipinės sutarties 
nuostatas. 

 
Pritarta bendru sutarimu. 

 
3. SVARSTYTA.Marijos Bačauskienės prašymas. 



SB „Politechnika“ pirmininkė D. Tuminienė supažindino su M. 
Bačauskienės prašymo turiniu. Su M. Bačauskienės sklypu besiribojančio 
sklypo Nr. 245  savininkas V. Bajoriūnas pastatė akliną sienelę, kuri 
sutrikdė gruntinio vandens nutekėjimą iš aukščiau esančio Bačauskų 
sklypo, dėl ko vanduo kaupiasi Bačauskų sklype ir pūdo augalų šaknis. 
Be to, V. Bajoriūnas, statydamas garažą, nederinęs su sodininkų bendrija, 
nukasė 40-50m bendro keliuko, dėl ko smarkesnio lietaus metu kelias 
paplaunamas. Ankstesnis keliuko paviršius buvo sustiprintas akmenimis 
ir skalda, todėl buvo atsparus pavasariniam polaidžiui. Šiame kelio ruože 
yra vandentiekio komunikacijos ir, suplonėjus žemės sluoksniui virš jų, 
gali užšalti vanduo ir susprogdinti vamzdžius. I. Gerčienė pastebėjo, kad 
po pirmo M. Bačiauskienės kreipimosi į SB valdybą buvo bandyta kalbėti 
su V. Bajoriūnu, bet jis nekreipė dėmesio į pastabas. Valdybos nariai 
pasiūlė pareikalauti atstatyti padarytus kelio pažeidimus. 
 

NUTARTA: Įpareigoti V. Bajoriūną iki 2014-11-01 likviduoti savavališkai 
padarytus pažeidimus SB „Politechnika“teritorijoje: atstatyti nukastą kelio 
dangą, lygiavertę buvusiajai, susiderinti su SB nariais Bačauskais dėl 
pastatytos tarp sklypų sienelės. Nepašalinus pažeidimų SB valdyba pasilieka 
teisę kreiptis į teismą. 

 
Pritarta bendru sutarimu. 

 
4. SB „Politechnika“ pirmininkės informacija apie valdybos nutarimų 

vykdymą. 
D. Tuminienė informavo valdybą apie darbus, atliktus per laikotarpį tarp 
posėdžių. Ji pažymėjo, kad iš pakrantės išvežti gelžbetonio blokai, likę 
cementiniai tvoros stulpeliai, buvo tvarkoma paupio teritorija, susitarta 
dėl upelio „Duburys“ išvalymo, kad nepatvintų kelias. Sutvarkyta 
siurblinė, pakeičiant įvadą, rekreacinėje zonoje su seniūnijos parama 
įrengtos sūpuoklės, laipynė. Tvarkomi dokumentai dėl rekreacinės zonos 
įteisinimo. I. Gerčienė pastebėjo, kad prie vartų reikėtų SB pavadinimo, 
nes toks nutarimas buvo priimtas. SB pirmininkė pasiūlė valdybai 
pagalvoti,  kokio dizaino pavadinimas turėtų būti. 
 

SB pirmininkė akcentavo, kad visi visuotinio susirinkimo ir valdybos nutarimai 
bus vykdomi. 
 
SB pirmininkė                                                                        D.Tuminienė 
 
Sekretorė I.Gerčienė 
 
 


